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MR Porta Mosana College hv 
 
 
 
 
 

 

Notulen Mr vergadering 16 juni 2022 
 Datum :  16-06-2022 
 Tijd      :  20:00-22:00 
 Locatie :  Sint Maartens College (Vestiging: Noormannensingel) 

Mr Porta Mosana College HV 
Aanwezig: 
Michel Feron: voorzitter 
Linda Hayes  
Sandra Hommen 
Paco Martin Gonzalez 
Nicole Heckers  
Tycho Raedts  
Berend Brouwer 
Afwezig, met kennisgeving:  
Anne-Marie Leufkens 
Katja de Vries 
Gerianne Jacobi 

Afwezig, zonder kennisgeving: 
 
Notulen: Iris Zeguers 
 

Directie Porta Mosana College 
Aanwezig: 
Tim Neutelings, locatie directeur (vanaf 20:30) 

  

 

  Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
Michel Feron heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld . 

  

2.  Notulen Mr vergadering 14-04-2022 
De notulen van 14-04-2022 worden vastgesteld. Het vraagteken achter de aanwezigheid van 
Nicole Heckers wordt geschrapt. Zij was aanwezig. 

 
 

Berend 

   

3. Vast agendapunt: Mededelingen:   
Michel kondigt aan dat hij gaat stoppen met het Mr werk. Hij treedt na de juli vergadering 
terug als voorzitter maar ook als Mr lid. Daardoor ontstaat er een vacature voor een PMR lid. 
Afgesproken wordt dat deze vacature zo spoedig mogelijk wordt opengesteld. Kandidaten 
kunnen zich melden bij de voorzitter en de secretaris. Als er meerdere kandidaten zijn 
moeten er verkiezingen worden uitgeschreven.  
 

 
 
 
 
 

Michel, Berend 
 

   

4. Vast agendapunt: Mededelingen GMR:  
De GMR heeft ingestemd met de kaderbrief, met o.a. als consequentie dat de 
begrotingsprocedure wordt vervroegd. Dit heeft voordelen maar vraagt nogal wat van het 
management van de school. Tim verwacht dat het haalbaar is. Binnenkort zal hij de MR 
uitnodigen voor overleg over de begroting. Berend geeft aan dat de OMR verwacht dat in de 
begroting, dan wel in de toelichting aandacht zal zijn voor de huisvestingssituatie. Tim geeft 
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aan dat dat zal gebeuren. Michel deelt mee dat er een klimaatrapport in de maak is. Het 
wachten is op een formele benoeming tot preventiemedewerker. Dit heeft mogelijk ook nog 
consequenties voor de eventuele investeringen. 

 
 

Tim 

   

5. Vast agendapunt: Ziekteverzuim (informerend): 
Het overzicht  van het ziekteverzuim van de afgelopen maand wordt alsnog nagezonden. 
Michel vraagt of de school nu voldoende is voorbereid op een eventuele nieuwe Coronagolf 
in de zomer. Tim antwoordt dat de school inmiddels ervaring heeft met het flexibel 
omschakelen. Het beleid is erop gericht om de school, ook bij een nieuwe golf, zo lang 
mogelijk open te houden. Er zullen hierover nog voor de vakantie een aantal besprekingen 
plaatsvinden. 

 
 
 
 
 
 

Tim 

   

6 Werkdruk (informerend) 
Michel vraagt of de oplossingen die er zijn voor de werkdruk nu ook effectief blijken, zoals de 
inzet van Klassestudenten  b.v.. Hij vraagt om een evaluatie van de maatregelen.  Tim zegt toe 
dat deze er zal komen. Het heeft echter even zijn tijd nodig om een goede evaluatie te doen.  

 
 
 

     Tim 

   

7 Stand van zaken toekomstvisie VO Maastricht 
Tim deelt -onder voorbehoud van definitieve besluitvorming (want die is er nog niet)- mee dat 
het scenario van een campus aan de groene loper niet haalbaar is en dat nu de locatie aan de 
Bemelergrubbe verder wordt onderzocht. Ook zal LVO rekening willen houden met het nieuwe 
collegeprogramma, waarin twee brede VO scholen aan beide oevers van de Maas uitgangspunt 
is.  

 
 
 
 

 

   

8 Functioneren MR 
Dit punt is niet meer aan de orde. 

 

   

9 Aanpassing ABC regels voor scholieren.  
De regels zijn versoepeld. Tycho geeft aan dat er inderdaad minder klachten zijn en dat de 
versoepeling als positief wordt ervaren. Tim vult aan dat er ook minder verzuim is en dat 
ouders ook positief reageren. Tycho vraagt echter aandacht voor één aspect en dat betreft de 
buitendeur bij de kluisjes. Die gaat nu op slot terwijl dat ook een nooduitgang is. Michel staat 
op het standpunt dat nooduitgangen nooit afgesloten mogen worden. Afgesproken wordt dat 
dit nader onderzocht zal worden.  

 
 
 
 
 
 

Tim 

   

10 Invulling schooldag 4 juli 2022 
Geen opmerkingen 

 
Tim 

11 Andere definiëring dagdeel. 
Michel suggereert alternatieve indelingen  die meer rekening houden met de wensen van 
(part-time) docenten met kinderen. Tevens moet voorkomen worden dat er prikkels worden 
ingebouwd die de schooldag langer maken. Voor de roostermaker is dit gemakkelijk maar er 
zijn al veel klachten over het oprekken van de schooltijd; te veel naar het 9e en 10e  uur, 
waardoor leerlingen in de knel komen met hun naschoolse culturele en sportactiviteiten en 
andere hobbies. 
Tim besluit dat het wenselijk is nog nader te overleggen met Paul Macco. Het voorstel wordt 
aangehouden.  

 
 
 
 
 
 
 
 

Tim 

   

12 Welzijn leerlingen/Zorgen ouders  
Dit punt is opgevoerd door Anne-Marie. Berend zegt dat binnen de oudervereniging zorgen 
leven over de aandacht die de school aan het welzijnsaspect geeft. Tegelijkertijd heeft hij 
persoonlijk de indruk dat er toch wel veel gebeurt. Zo zijn er diverse excursies en uitstapjes 
gepland. Mogelijk dat de laatste info hierover ouders nog niet heeft bereikt. Maar welzijn is 
breder. Corona heeft toch veel negatieve invloed gehad op het welbevinden van de jeugd en 
er blijft ook veel onder de radar. Het betreft ook de doorsnee leerling. Tim vindt het 
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teleurstellend dat nogal wat ouders zich hierover in negatieve zin uitlaten. De school doet 
echt veel en juist met het oog op het welzijn is er o.a. contact met jeugdzorg in Maastricht. 
Die complimenteert de school met de aandacht voor het welzijnsaspect.  Jeugdzorg vindt dat 
het Porta Mosana College hierin juist uitblinkt. Berend verzoekt Tim deze in formatie dan ook 
te delen met de ouders. Het beeld kan dan kantelen. Hij vindt ook dat ouders soms echt 
onredelijk kunnen zijn en te veel klagen. Sandra vertelt dat er slordig wordt omgegaan met 
de alternatieven die wel worden aangeboden. Berend heeft inderdaad zelf ervaren dat van 
de 50 leerlingen die op kunstexcursie gingen naar Keulen er N.B. 17 (ruim 30%) niet kwamen 
opdagen zonder zich af te melden. De school maakt dan onnodig kosten. Bovendien is het 
een verplicht onderdeel. Sandra en Berend vinden het onacceptabel dat ouders en leerlingen 
hier zo maar mee weg komen.  De suggestie wordt gedaan om de betreffende 
leerlingen/ouders aan te schrijven.  

   

13 Maatwerk aanpassing PTA leerling HBR leerjaar 3 
Nicole geeft aan dat dit voorstel in het VMBO vooroverleg is geaccordeerd. Volgens Michel 
behoeven maatwerkaanpassingen geen instemming van de Mr. 

 

   

14 Leerlingen statuut VMBO 
Tycho heeft het leerlingenstatuut VMBO met belangstelling gelezen. Hij kan zich er goed in 
vinden maar heeft een opmerking bij het kledingvoorschrift waarin o.a. het woord 
hoofddoekjes staat. Hij stelt voor dit aan te passen. Hij benadrukt dat PMC een openbare 
school is en dat in het statuut hiermee rekening gehouden moet worden. Nicole geeft aan 
dat in het VMBO vooroverleg een vergelijkbare opmerking is gemaakt en dat de tekst op dit 
punt wordt aangepast. De Mr besluit deze aanpassing af te wachten. De Mr staat overigens 
op het standpunt dat ook een openbare school best een een kledingvoorschrift mag 
vaststellen.    

 
 
 
 
 
 
 
 

Petra 

   

15 Leerlingenstatuut PMC HV 
Tycho heeft dit agendapunt opgevoerd omdat het vigerende statuut verouderd is en 
dringend aanpassing behoeft. Hierdoor is niet voldaan aan art 24g WVO. (er is nog sprake van 
magister, een 50 minuten lesrooster, de ABC regels etc). Hij zal dit met de leerlingenraad 
opnemen. Tim zegt dat het goed is dat meer leerlingen worden betrokken bij belangrijke 
keuzes in het onderwijs. Wellicht zijn klankbordgroepen hiervoor een oplossing. De 
leerlingenraad kan daardoor beter worden gevoed. Hij zal in overleg met Tycho een 
medewerker als coördinator aanwijzen. Tycho zal voor Porta Nieuws een stukje schrijven 
over het leerlingenstatuut. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Tim, Tycho 

   

16 Protocol camera toezicht VMBO 
Nicole deelt mee dat het vooroverleg VMBO geen bezwaren heeft tegen dit voorstel. 

 

   

17 Lessentabel VMBO 2022-2024 
Nicole deelt mee dat het vooroverleg VMBO evenmin bezwaren heeft tegen dit voorstel. 

 

   

18 Jaarkalender VMBO 2022-2023 
Nicole deelt mee dat het vooroverleg VMBO geen bezwaren heeft tegen dit voorstel. 

 

    

19 Schoolgids VMBO 2022-2023 
Nicole heeft in het vooroverleg aangegeven dat er binnen de Mr PMC opmerkingen zijn 
gemaakt over de schoolgids. De locatiedirecteur heeft daarop meegedeeld dat een en ander 
opgelost wordt. Inhoudelijk is er niet op ingegaan. De door Berend aangeroerde thema’s 
hebben betrekking op het feit dat VMBO een samenwerkingssschool is en dat dat niet vemeld 
staat terwijl dit consequenties heeft voor de inschrijving van leerlingen (en ouders er dus 
later mee geconfronteerd worden), er staat niets (of weinig)  in over burgerschapsvorming 
(kernwaarden) en ook niets over de veranderingen in de wet die van invloed zijn op de 
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Theroretische Leerweg. Het is wat hem betreft voldoende dat deze zaken worden aangestipt. 
Uitgebreide verhalen zijn niet nodig. Afgesproken wordt dat Berend dat met Petra opneemt.  

 
Berend 

20 Examenprocedure VMBO 
Nicole deelt mee dat het vooroverleg VMBO evenmin bezwaren heeft tegen dit voorstel 

 

   

21 PTA procedure en informatie PTA toetsen VMBO 
Nicole deelt mee dat het vooroverleg VMBO geen bezwaren heeft tegen dit voorstel 

 

   

22 Rondvraag 
Berend deelt mee dat hij aan beide locatiedirecteuren heeft gevraagd om toezending van de 
oude besluiten rondom de inrichting van de medezeggenschap m.b.t. het VMBO. En de 
juridische basis waarop een en ander is gebaseerd. Er blijken zaken onduidelijk te zijn en over 
de rol van de MR van PMC wordt kennelijk verschillend gedacht. Daardoor ontstaan irritaties. 
Bovendien is de samenstelling niet meer conform de wettelijke vereisten (pariteit). De Mr 
moet haar verantwoordelijkheid over het geheel wel kunnen nemen en waken voor de 
rechtmatigheid van de besluitvorming. De Mr stelt daarom voor om beide locatiedirecteuren 
voor het volgende Mr overleg uit te nodigen, onder voorwaarde dat de betreffende stukken 
vooraf boven water zijn gehaald. Tim stemt hiermee in. (Op verzoek van Petra Stuit wordt dit 
over de zomervakantie getild). 
Berend heeft structurele problemen met het inloggen op het wifi netwerk op de locatie SMC 
en VMBO, bij Porta doen deze problemen zich niet voor. Zonder wifi is het voor een secretaris 
niet goed te doen. Tim zegt dat dit met de ICT afdeling van SMC opgepakt moet worden. 
Michel suggereert dat Berend een e-mail account van LVO zou kunnen krijgen waardoor 
EDUroam gebruikt kan worden. (inmiddels is duidelijk dat een e-mail adres voor de OGMR in 
de maak is zodat e.a.a. wellicht opgelost kan worden). 
Tim vraagt aan de Mr of, vooruitlopend op instemming over het formatieplan en het 
taakbeleid toch al vast  6 LC functies en 1 LD functie kunnen worden opengesteld. Dit is 
urgent. Nadat de functies zijn opengesteld is er nog tijd om overleg te hebben over de 
BenoemingsAdviesCommissie. Hij heeft kennis genomen van het standpunt van de PMR over 
de BAC, maar het is niet aan de PMR om te bepalen wie er in en wie er niet in de BAC komt. 
Tim wil desondanks over de samenstelling overleg plegen. Het openstellen van de 
betreffende functies behoeft dit overleg helemaal niet in de weg te staan. Tim verzoek of de 
PMr daarover vanavond een standpunt kan bepalen. Paco zegt dat hij bij de e-mail van Tim 
het voorstel over de benoemingsprocedure mist. Tim geeft toe dat dit klopt maar dat dit 
voorstel ook al eerder is verstuurd. Bovendien kan z.i. de openstelling los worden gekoppeld 
van de procedure.  
Iris: mijn dringend advies is om met de organisatie van klassestudent een vaste notulist af te 
spreken. Het notuleren is voor een buitenstaander niet goed te doen met al die afkortingen 
bv.. Michel neemt dat op zich. 
Michel: De inspectie controleert LVO en haar scholen op een correcte formulering van de 
vrijwillige ouderbijdrage in de schoolgids en de website. Tim antwoordt dat dit nu in  orde is, 
foutieve vermeldingen zijn aangepast. Berend geeft aan dat in de oorspronkelijke algemene 
tekst die door LVO centraal wordt aangeleverd stond: scholen mogen nooit ouders 
verplichten een bijdrage te betalen. Maar strikt genomen is dat onjuist. Voor bepaalde 
persoonsgebonden uitgaven mag de school verplichten dat leerlingen (ouders) die op eigen 
kosten aanschaffen en indien de school die collectief aanschaft mag de school die kosten 
verhalen op ouders. Het gaat om zaken die persoonsgebonden zijn, langer dan een jaar 
meegaan en noodzakelijk zijn voor het onderwijs. Atlassen, rekenmachines, sportkleding, 
werkkleding, schrijfbenodigdheden etc. De vrijwillige ouderbijdrage heeft betrekking op 
zaken die aanvullend zijn (activiteiten, reizen en aanvullende onderwijsprogramma’s op 
profielscholen b.v.) Berend zal info doorsturen. (is inmiddels gebeurd) 
Michel: het ministerie geeft extra geld voor de extra herkansingen; ca € 91 per leerling, hoe 
wordt dit geld ingezet. Tim antwoordt dat over de bijdrage van dit jaar nog geen officieel 
bericht binnen is. Hij verwacht dit wel en stelt voor om het geld op dezelfde manier in te 
zetten als vorig jaar.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Petra 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Michel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Berend 
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23 Besluitvorming ABC regels  

 LMr stemt in onder de voorwaarde dat de deur bij de kluisjes die tevens nooduitgang is 
conform de veiligheidsvoorschriften en de ARBO richtlijnen wordt behandeld. Zo maar 
afsluiten kan niet; de deur moet altijd als nooduitgang gebruikt kunnen worden. De toegang 
aan de buitenkant kan mogelijk wel worden afgesloten (conform een echte nooduitgang).   

 

24 Besluitvorming invulling schooldag 4 juli  

 Mr stemt in.  

   

25 Besluitvorming andere definiëring dagdeel 
Dit voorstel wordt aangehouden in afwachting van de uitkomsten van nader overleg o.a. met 
Paul Macco. 

 

   

26 Besluitvorming openstelling LC en LD functies 
PMR verwacht dat de benoemingsprocedure is aangepast en wil dit nieuwe voorstel 
afwachten alvorens in te stemmen. Aan Berend wordt gevraagd om Tim te verzoeken alle 
relevante stukken nog eens aan de PMR te sturen. (dit is inmiddels gebeurd) Op korte termijn 
wordt het overleg met Tim hervat. 

 
 
 

Berend 

   

27 Besluitvorming  maatwerk aanpassing PTA leerling HBR leerjaar 3 
Mr stemt in. 

 

   

28 Besluitvorming leerlingenstatuut VMBO 
De LMr heeft opmerkingen bij het onderdeel kledingvoorschrift en wacht de aangekondige 
aanpassing op dit punt af. Indien de aanpassing de goedkeuring krijgt van de LMr wordt het 
statuut niet opnieuw geagendeerd en krijgt het statuut als nog instemming. 

 

   

29 Besluitvorming Protocol cameratoezicht VMBO 
De Mr stemt in. 

 

   

30 Besluitvorming Lessentabel VMBO 
De Mr stemt in. 

 

   

31 Besluitvorming Jaarkalender VMBO 
De Mr stemt in. 

 

   

32 Besluitvorming Schoolgids VMBO  

 Berend neemt contact op met Petra over een aantal gewenste aanpassingen hierboven 
vermeld. Indien in dit overleg overeenstemming wordt bereikt stemt de OMr in met de 
schoolgids .  

 

33 Besluitvorming Examenprocedure VMBO 
De Mr stemt in. 

 

   

34 Besluitvorming PTA procedure en informatie PTA toetsen 
De Mr stemt in. 

 

   

35 Niets meer aan de orde zijnde sluit Michel om 21:50 de vergadering  
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